

Title (en)

Covering for roof cutouts.

Title (de)

Abdeckung für Ausschnitte in Dächern.

Title (fr)

Couverture pour découpages en toiture.

Publication

EP 0212001 A2 19870304 (DE)

Application

EP 85113108 A 19851016

Priority

DE 3528785 A 19850810

Abstract (en)

The invention relates to a covering (1) which, lying within the gable profile (1.1), can be installed in the same way on one side or on both sides. The covering (1) is guided sealingly along its lateral limitations (1.7) and, in the closed position, bears against a fence profile (1.7.1). By means of articulated connections (2.1), the covering members (2) are thus interconnected in an articulated manner in a horizontal parallel arrangement, and in the descending direction these are each equipped with an overlapping strip (2.2) which, directed towards the surface of the following covering member (2), is equipped with a sponge-like sealing strip (2.3) or rests on such as this. Within the gable profile (1.1) there is formed a guide (1.5) for the covering (1), extending at a distance from and parallel to the loft floor surface (1.4) and having a load-bearing support (1.6) which carries the covering (1) in a horizontal position. The loft (1.3) is raised in the region of deflection of the covering (1) according to the deflection height (1.5.2) and forms a dormer window (1.3.1). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Abdeckung (1), die innerhalb des Dachgiebelprofils (1.1) liegend, ein- oder beidseitig in derselben Weise installiert werden kann. Es ist vorgesehen, daß die Abdeckung (1) entlang ihrer seitlichen Begrenzungen (1.7) abdichtend geführt ist und in geschlossener Lage einem Anschlagprofil (1.7.1) anliegt. Durch Gelenkverbindungen (2.1) sind die Deckglieder (2) so gelenkig in horizontaler Parallelanordnung miteinander verbunden, wobei in fallender Richtung diese jeweils mit einem übergreifenden Streifen (2.2) versehen ist, der zur Oberfläche des folgenden Deckgliedes (2) gerichtet, jeweils mit einem schwammartigen Dichtstreifen (2.3) versehen ist, oder einem solchen aufliegt. Es ist vorgesehen, daß innerhalb des Dachgiebelprofils (1.1) eine im Abstand parallel zur Dachbodenoberfläche (1.4) verlaufende Führung (1.5) für die Abdeckung (1) mit einer tragenden Abstützung (1.6) ausgebildet ist, die die Abdeckung (1) in horizontaler Lage trägt. Das Dach (1.3) ist im Umlenkbereich der Abdeckung (1) entsprechend der Umlenkhöhe (1.5.2) angehoben und bildet eine Gaube (1.3.1).

IPC 1-7

E04B 7/16; E04D 11/00; E04D 13/035

IPC 8 full level

E04B 7/16 (2006.01); **E04D 13/035** (2006.01)

CPC (source: EP)

E04B 7/166 (2013.01); **E04D 13/0358** (2013.01)

Cited by

EP0290645A1; DE102005040824A1; DE102005040824B4

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0212001 A2 19870304; EP 0212001 A3 19890419; DE 3528785 A1 19870219

DOCDB simple family (application)

EP 85113108 A 19851016; DE 3528785 A 19850810